



Deltagere:

Ib Nielsen
Ane Grethe Lund
Jimmi Povlsen
Paul Sehstedt
Jørgen Zeuner

Mødet afholdes som skypemøde

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden
2. Henvendelse fra IT udvalget om kompetencer og opgaver
3. Opdatering af tillidsposter i medlemsdatabasen
4. Forsikringsordningen
5. Status på postmester
6. Tanker om Oasen efter 1. januar
7. Halvvejsmøde
8. Næste møde
9. Evt.

Formand: Ib Nielsen – Blærevej 17 – 9600 Års

Kasserer: Ane Grethe Lund – Byens Mose 32 – 4400 Kalundborg

Sekretær: Jimmi Povlsen – Vejle Landevej 34 – 7000 Fredericia

HB medl. 1: Jørgen Zeuner – Strandbyvej 56 – 5683 Hårby

HB medl. 2: Paul Sehstedt – Reberbane 29,1 – 6200 Aabenraa



Referat

1. Dagsordenen blev godkendt, kun med den ene rettelse at header viste forkert dato.
2. Medie/IT udvalget havde henvendt sig og ønsket at deltage i HB mødet. Desværre måtte Andreas (udvalgsformand) melde afbud i sidste øjeblik p.g.a. arbejde og sendte i stedet et brev med nogle problematikker der havde været på området det sidste stykke tid.
Andreas kunne ikke forstå hvordan det kunne være at der pludselig var sat ekstra personer ind som redaktører på Roverbørsen. Dette blev forklaret ved at man ikke kunne finde oplysninger i medlemsdatabasen omkring hvem der har besiddet posten siden 1. januar 2014 og at det på ingen måde var tiltænkt at man ville gå udenom Medie/IT udvalget.
Det samme var blevet gjort omkring Roverforum, der var også folk, som Andreas ikke kendte til og igen var dette en misforståelse.
Det blev besluttet at Medie/IT udvalget retter rettighederne på de forskellige poster på hjemmesiden til, så de rigtige personer har de rigtige rettigheder og fremsender en korrekt liste over personer til HB-sekretæren, som sørger for det bliver opdateret i medlemsdatabasen, så der i fremtiden ikke sker lignende fejltagelser.
Ib tager kontakt til Andreas og fortæller om situationen, så en fremtidig misforståelse undgås.
3. Sekretæren fortsætter arbejdet med at få registreret de rigtige folk på de rigtige poster, bl.a. i forhold til specialforum.
4. Der kommer stadig henvendelser fra medlemmer, der spørger ind til uklarheder omkring forsikringsordningen og Ane Grethe kunne oplyse at der er stadig nogle personer der har udestående, dog er det alle sammen folk på den gamle ordning.
På halvvejsmødet vil emnet blive sat på programmet og der vil blive drøftet muligheden for at inddrage regionslederne i opgaven med at få de sidste uklarheder på plads.
Der blev forespurgt fra VR-gruppen om muligheden for adgang til medlemslisten. HB mener vi kan ryge i lovmæssige problemer omkring persondataloven og derfor blev denne mulighed afslået. Medlemssekretæren fremsender én gang i måneden en liste med relevante oplysninger til VR-gruppen og skulle der opstå en akut sag i løbet af en periode kan Jørgen Zeuner eller HB-kasserer Ane Grethe kontaktes.
Der er lidt uklarhed omkring busser, men VR-gruppen fastslår at de, som har fået billigere policer ikke vil blive justeret uden varsel.

Formand: Ib Nielsen – Blærevej 17 – 9600 Års

Kasserer: Ane Grethe Lund – Byens Mose 32 – 4400 Kalundborg

Sekretær: Jimmi Povlsen – Vejle Landevej 34 – 7000 Fredericia

HB medl. 1: Jørgen Zeuner – Strandbyvej 56 – 5683 Hårby

HB medl. 2: Paul Sehstedt – Reberbane 29,1 – 6200 Aabenraa



Da der foreligger en aftale om at tarifferne ikke må ligge offentlig er de blevet fjernet fra hjemmesiden. Det blev besluttet at de kun skal være synlige når man er logget ind på hjemmesiden. Jørgen Zeuner undersøger om dette er tilfredsstillende for Købstædernes forsikring.

5. Den nye postmester er på plads i den nye rolle og har fået styr på modtagere af Oasen. Umiddelbart er der ikke den store ændring i porto i 2016 for magasinpost, så der er ikke planer om ændringer i udsendelsen.
6. Der laves pt. et forsøg med region Østjylland omkring muligheden for slet ikke at sende ekstra numre ud, men kun eftersende ved henvendelse.
Dette emne er sat på programmet til drøftelse på halvvejsmødet.
7. Der er bestilt lokaler til halvvejsmøde på Tirsbæk / Experience center, hvor der er bestilt forplejning som sidste år.
Mødet starter 15/11 klokken 10.00 og over middag vil der bl.a. være mulighed for at se på de tilbud de kan tilbyde i forhold til LR2016.
Halvvejsmødet indkaldes på Specialforum. Såfremt man bestrider en tillidspost i klubben som gør man skal med til halvvejsmødet, men man ikke har adgang til Specialforum, så skal HB-sekretæren kontaktes hurtigst muligt. HB-sekretæren har gennemgået listen over personer der har adgang til Specialforum og 3 personer er allerede tilføjet.
8. Næste møde er sat til 26/11 kl. 20.00 og vil igen blive afholdt som Skype møde. Enkelte tekniske detaljer skal dog være på plads til næste møde.
9. Lynges Tømmerholts fratrædelse som klubbutikbestyrer blev drøftet og HB kikkede indad for at se, om der var noget de kunne have gjort bedre. Desværre har de tekniske problemer ikke været mulige at ændre for HB. HB fremsender forslag til ændringer i vedtægter til LR2016, så de bliver tilrettet de til den tid gældende love og regler omkring forenings konti samt andre forhold der skal/bør rettes til.

Formand: Ib Nielsen – Blærevej 17 – 9600 Års

Kasserer: Ane Grethe Lund – Byens Mose 32 – 4400 Kalundborg

Sekretær: Jimmi Povlsen – Vejle Landevej 34 – 7000 Fredericia

HB medl. 1: Jørgen Zeuner – Strandbyvej 56 – 5683 Hårby

HB medl. 2: Paul Sehstedt – Reberbane 29,1 – 6200 Aabenraa